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Vragen van de leden Knops en Holtackers (beiden CDA) aan de minister van 
Defensie over averij bij proefvaart rubberboot mariniers (ingezonden 20 april 
2012). 

Vraag 1
Hoe beoordeelt u de berichtgeving1 over een proefvaart met de FRISC-
rubberboot voor het Korps Mariniers? Is het waar dat er bij deze proefvaart 
vitale onderdelen afgebroken zijn? Zijn er nog meer problemen aan het licht 
gekomen tijdens de proefnemingen? Zo ja, welke? 

Vraag 2
Houdt Defensie de leverancier onverkort aan de gemaakte afspraken en aan 
de aan het product gestelde eisen? Komen de kosten om de geconstateerde 
mankementen te verhelpen geheel voor rekening van de leverancier? 

Vraag 3
Hoeveel FRISC-boten zijn inmiddels geleverd aan Defensie? Zullen al deze en 
in de toekomst nog te leveren vaartuigen grondig getest worden en eventuele 
gebreken verholpen worden voordat ze operationeel ingezet worden? 

Vraag 4
In welke mate kunnen deze mankementen leiden tot vertragingen en 
belemmering in de taakuitvoering van het Korps Mariniers en de Kustwacht? 

Vraag 5
Wanneer zijn de voor antidrugsoperaties bestemde Friscs beschikbaar voor 
operaties in het Caribisch gebied? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Hernandez (PVV), ingezonden 20 april 2012 (vraagnummer 2012Z08570).

1 «Test nieuwe boot mariniers debacle», Telegraaf, 14 april 2012.
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